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Møtereferat 

11.10.2022 

Tidspunkt 

Styremøtet i Nes JFF ble avholdt kl. 18.00 den 11.10.2022 på Røde Kors huset. 

Møteleder er Thorbjørn 

Til stede 

Erling Brekke, Thomas Gundersen, Grete Sandsmark, Thorbjørn Erntzen, Sverre 

Hamre, Lillian Holden, Ove Corneliussen, Mike Tony Bråten og Kåre Peder 

Rasmushaugen (kom litt senere) 

Ikke til stede 

Tor Dalevold, John Håkonsrud og Irene Hagen  

Godkjenning av innkalling og saksliste 

Ingen kommentar til innkallingen. Sakslisten er: 1.Ungdomssatsning, 2. Status jakt, 

3. Kommunedelplan idrett og friluftsliv, 4. Arbeidsliste Skytebanen, 5. Storemyrhytta, 

6. Eventuelt 

 
 

Sak 38/22 Ungdomssatsning 

- Midler fra Nesbyen IL: Det er kommet inn en god del midler for å dekke inn 

aktiviteter for barn og ungdom. Dette er midler til neste års aktiviteter. 

- Det er kommet inn pengegave pålydende 2000,- fra ett brudepar til satsning 

på natur og ungdom i Nesbyen. 

- Det begynner å komme til noen rekrutter til skyting, og dette er positivt. Men 

vi må ha søkelys på sikkerhet i opplæringen av disse. Positivt med nye 

håpefulle. Dette må planlegges i løpet av vinteren og frem til neste sesong. 

- Thorbjørn har startet på utdanning til jegerprøve instruktørkurs. Lykke til!       

Sak 39/22 Status jakt 
- Er skutt en elg, okse til nå, og to rådyr. Ellers går jakten som den skal. 

- Rådyr jakt for kvinnegruppa utgår, og planlegges bedre til neste sesong igjen.  

Sak 40/22 Kommunedelplan idrett og friluftsliv 

- Søknad på spillemidler fra kommunen går snart ut. Mike Tony kom med 

forslag om oppgradering av riflebanen og har noen ideer. Han undersøker i 

samarbeid med Sverre og Thomas. 

- Alle innspill om denne planen går til Leder, Nestleder eller sekretær. 

Sak 41/22 Arbeidsliste Skytebanen 

- Utsettes til neste styremøte da leder riflegruppa ikke er tilstedet. 

Sak 42/22 Storemyrhytta 

- Det er fjernet trær som har fallt over hytta og omkringliggende busker. Dette 

er kappet opp og lagt i en haug til ved for bruker. 

- Kostnad for renovering må gjøres i løpet av vinteren som overleveres til 

kommunen. 
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Sak 43/22 Eventuelt 

- Nestleder har undersøkt mulighet for spørreundersøkelse i foreningen, og sett 

litt på andre foreninger sine løsninger. Nestleder og sekretær ser nærmere på 

dette frem mot årsskifte. 

- Kvinnegruppa har sett at planlegging av aktiviteter i god tid er viktig. 

- Hyttegruppa har sjekket solcelleanlegget, og det anbefales byttet til ett nyere 

system. Leder hyttegruppa og sekretær har sjekket litt priser, og for rundt 15’ 

får en ett greit opplegg der. Vi sjekker videre. Det bør også brøytes inn til 

hytta på vinteren, og Kåre Peder sjekker med Leif Lie om mulighetene for 

dette. 

- Fiskegruppa må ta opp båtene, Leder og Mike Tony stiller opp og gjør 

jobben. Båten på todalsvannet blir bare liggende i vinter. 

- Hagle gruppa har ikke noe nytt. 

- Hundegruppa lurer på status på Hallingmarken plassen. Det er fremdeles ikke 

noe ny status på dette, men det vil komme etter hvert. Vi avventer 

Hallingmarken sitt svar her. 

- Leder jakt sier det er mye rev som kan/bør jaktes på. Han anbefaler alle å 

jakte på den. Det skal også være NM i laushund for ungdom i oktober. 

Anbefales! 

- Sjøfugeljakt for ungdom. Tønsberg JFF har ei hytte på Vestre Bolerne som de 

ønsker å leie ut til dette. Vi sender en mail med et forslag som gir opplevelser 

for begge parter. Er dette noe for Nes JFF? Styret stiller seg positivt til dette. 

- Mike Tony lurer på introjakt på rev. Det er ikke vært særlig spørsmål om 

dette tidligere. Men det er muligheter for dette. Kanskje Knut Halvor Jorde 

eller Eivind Lurås kan hjelpe til noe? I løpet av Januar. Kåre Peder ordner 

med dette. 

- Sekretær gikk kort gjennom det nye IT systemet, med innlogging til 

Microsoft 365 og litt info rundt mulighetene her. Dersom noen fremdeles 

behøver assistanse så ta kontakt med sekretær. 

- Sverre bemerket at det er feil i listen over styrets sammensetning i forhold til 

varamedlemmenes rotering og rekkefølge. Dette retter sekretær opp i på 

nettsidene. Det ble i samme sak fremmet forslag om å endre vedtektene på 

neste årsmøte. Punkt angående «Styremedlem (som også er leder for 

hytteutvalg)» bør endres til bare «Leder for hytteutvalg», samt skille bort 

varamedlemmenes funksjon som medlemmer i valgkomitéen og etablere 3 

nye medlemmer til denne funksjonen i stedet. Dette for å ha en upreget og 

uavhengig valgkomité fra styret. Dette skal utarbeides og legges frem til 

årsmøtet. Eventuelle andre endringer må også tas i forkant av dette. 

 

Møte hevet 

Møtet ble hevet kl. 20.30 av møteleder Thorbjørn. 

Referert av: Ove Corneliussen 

 


